
 
 

  

BRM.0012.9.6.2022 
 

Protokół  Nr  35/2022 

z posiedzenia Komisji Sportu i Młodzieży Rady Miejskiej Inowrocławia 

odbytego w dniu  21 czerwca 2022 r. w Urzędzie Miasta Inowrocławia, 

aleja Ratuszowa 36. 
 

----------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

Czas z trwania posiedzenia  8.45 – 9.18.                
 

Członkowie Komisji obecni na posiedzeniu: 
 

Przewodniczący:   - Waldemar Kwiatkowski, 

członkowie:     - Grzegorz Piński, 

     - Jarosław Kopeć, 

     - Dobromir Szymański. 
 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

1. Pani Magdalena Kaiser – Naczelnik Wydziału Oświaty i Sportu. 

2. Pan Rafał Pierzchalski - Dyrektor Ośrodka i Rekreacji w Inowrocławiu.  
 

Listę obecności członków Komisji stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

 

Ad 1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum. 
 

Posiedzenie Komisji otworzył i prowadził Pan Waldemar Kwiatkowski – 

Przewodniczący Komisji, który na podstawie listy obecności stwierdził, że 

w obradach Komisji uczestniczy 4 radnych, co wobec ustalonego składu Komisji 

wynoszącego 4 osoby, stanowi kworum pozwalające na podejmowanie 

prawomocnych decyzji.  
 

Ad 2. Propozycje zmian do porządku obrad. 
 

Waldemar Kwiatkowski – Przewodniczący Komisji: 

Nie było. 
 

Porządek obrad: 

 

1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum. 

2. Propozycje zmian do porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu nr 34/2022 z 24.05.2022 r. posiedzenia Komisji. 

4. Imprezy planowane przez Ośrodek Sportu i Rekreacji w Inowrocławiu  

w okresie wakacyjnym w 2022 r. 

5. Sprawy wymagające opinii Komisji. 

6. Sprawy bieżące. 

 
 



2 
 

Ad 3. Przyjęcie protokołu nr 34/2022 z 24.05.2022 r. z posiedzenia Komisji. 
 

Waldemar Kwiatkowski – Przewodniczący Komisji: 

Kto jest za przyjęciem protokołu nr 34/2022 z 24 maja 2022 r. posiedzenia Komisji? 
 

głosowanie:  za – 4, przeciw – 0, wstrz. się – 0. 

 

Ad 4. Imprezy planowane przez Ośrodek Sportu i Rekreacji w Inowrocławiu  

w okresie wakacyjnym w 2022 r. – stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

 

Rafał Pierzchalski - Dyrektor Ośrodka i Rekreacji w Inowrocławiu: 

Przedstawił materiał.  

 

Magdalena Kaiser – Naczelnik Wydziału Oświaty i Sportu: 

Ja może tylko dodam o szkołach, bo włączając się w akcje, które nasze szkoły 

organizują różne półkolonie u siebie, zajęcia świetlicowe, zajęcia sportowo-

rekreacyjne, 8 szkół będzie prowadziło zaraz na początku wakacji do 8 lipca br. Także 

ma wziąć udział ponad 500 uczniów. Do tego dołącza się też Biblioteka Miejska, jak 

co roku.  

 

Waldemar Kwiatkowski – Przewodniczący Komisji: 

Otwieram dyskusję.  

 

Waldemar Kwiatkowski – Przewodniczący Komisji: 

Ja mam tylko jedno pytanie. Program rzeczywiście jest fajny, ale nie ma nigdzie na 

stronie OSiR, żadnej informacji o tym co będzie się działo. A mamy właściwie 

wakacje za tydzień.  

 

Rafał Pierzchalski - Dyrektor Ośrodka i Rekreacji w Inowrocławiu: 

Jest już przygotowany plakat. Dzisiaj będziemy tą informację upubliczniać. 

Myślałem po prostu, że Państwo będziecie mieli dzisiaj na tym posiedzeniu Komisji 

jakieś pytania,  propozycje albo sprawy do wyjaśnienia.  

 

Waldemar Kwiatkowski – Przewodniczący Komisji: 

Program jest bardzo bogaty, ale rzeczywiście mamy już koniec roku szkolnego i ta 

informacja dla dzieciaków szczególnie tych, które zostają jest istotna, więc musi się 

szybko pokazać.  

 

Jarosław Kopeć – członek Komisji: 

W przyszłości można robić to faktycznie szybciej, przed wakacjami.  

 

Rafał Pierzchalski - Dyrektor Ośrodka i Rekreacji w Inowrocławiu: 

Zgadzam się z tym co Pan Przewodniczący mówi, że już mogłoby to wisieć.  
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Waldemar Kwiatkowski – Przewodniczący Komisji: 

Ta plakatowa forma mogłaby już trafić do szkół, bo dzieci chodzą do czwartku do 

szkół. Zawsze mogliby spojrzeć.  

 

Rafał Pierzchalski - Dyrektor Ośrodka i Rekreacji w Inowrocławiu: 

Lipcowy plakat już jest gotowy. Już go widziałem razem z materiałami.  

 

Waldemar Kwiatkowski – Przewodniczący Komisji: 

A jeszcze z tych nowych imprez to Turniej Tenisowy na hali.  

 

Rafał Pierzchalski - Dyrektor Ośrodka i Rekreacji w Inowrocławiu: 

Tak. A ten mecz pożegnalny Krzysztofa Szubargi, który się odbył był poza budżetem. 

I myślę, że był pozytywnie i dobrze odebrany przez mieszkańców. Była pełna hala. 

Liczę na to, że Polski Związek Tenisa, który zastanawiał się czy ten Puchar DAVISA 

rozegrać u nas, czy w Radomiu to liczę na to, że po tym czasie pandemii każda 

impreza, która odbywa się na naszych obiektach o takim zasięgu buduje również 

prestiż Miasta. Pokazuje, że jesteśmy w stanie taką imprezę przeprowadzić, ściągnąć 

ciekawe osoby, więc cieszę się, że to się odbędzie. Oczywiście traktuję to jako 

wyzwanie, bo mecz Szubargi, nie chcę umniejszać, ale tu będą już inne stacje 

telewizyjne, inni sędziowie, inne wymagania. To musi być inny poziom. Oświetlenie, 

nagłośnienie. Musimy przesunąć również te imprezy, które były w tym czasie 

zaplanowane. Same rozkładanie przez nową firmę wykładziny to są 3 dni. Natomiast 

tak jak wspomniałem te warsztaty, które dla dzieciaków mogłyby się odbyć to jest 

sprawa z wczoraj. Ja właściwie z Panią Naczelnik jeszcze nie zdążyłem porozmawiać 

o finansowaniu, bo chciałbym znaleźć źródło finansowania a jest to około 20 tysięcy 

netto, ale też to wspomaga ENEA jako spółka.  To też jest takie wydarzenie, które 

chciałbym, żeby wypaliło, bo jest naprawdę fajne. Odbywa się w różnych częściach 

Polski. Teraz uciekła mi nazwa tego, ale to jest coś na takiej zasadzie jak Gołota 

przyjeżdżał i prowadził te swoje szkółki koszykarskie. Także to coś naprawdę 

fajnego. Chciałbym też, żeby ludzie z „ulicy” też przyszli, żeby była jakaś pula 

miejsc, bo to nie jest związane z żadnym klubem. To by była fajna inicjatywa, ale 

muszę jeszcze 20 tysięcy znaleźć. 

 

Dobromir Szymański – członek Komisji: 

Wydaje mi się, że warto napisać do Energi, albo do PGE. Oni też mają ten fundusz 

reprezentacyjny. Energa jest teraz chyba pod Orlenem, więc tam trzeba napisać. Mają 

takie budżety. Pamiętam jak pracowałem w Toruniu u Pani Poseł to często pisaliśmy 

takie pisma z poparciem, bo często zwracali się do nas Dyrektorzy różnych ośrodków 

spod Torunia, żeby poprzeć ich pismo. I sam wiem, że była taka praktyka, żeby 

wystąpić z prośbą o dofinansowanie.  

 

Rafał Pierzchalski - Dyrektor Ośrodka i Rekreacji w Inowrocławiu: 

Czy Pan pamięta jakieś kontakty do tej Energi? 
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Dobromir Szymański – członek Komisji: 

Tak. Mogę posłużyć takim kontaktem.  

 

Rafał Pierzchalski - Dyrektor Ośrodka i Rekreacji w Inowrocławiu: 

To ja bym się zwrócił po ten kontakt.  

 

Dobromir Szymański – członek Komisji: 

Na pewno Energa była skłonna w dużej mierze finansować toruński hokej. Dawali 

dużo pieniędzy na to.  

 

Ad 5. Sprawy wymagające opinii Komisji.  
 

Nie było. 
 

Ad 6. Sprawy bieżące.  

 

Waldemar Kwiatkowski – Przewodniczący Komisji: 

Poinformował Radnych, że na Komisji  Statutowej i Nazewnictwa, w której  jest 

członkiem, zostały pozytywnie zaopiniowane 3 nazwy ulic: „Klubu Sportowego 

Goplania”, „Klubu Sportowego Cuiavia” i „Klubu Sportowego Noteć”.  

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, zamykam posiedzenie dzisiejszej 

Komisji. 

   

 

Przewodniczący 

Komisji Sportu i Młodzieży 
 

/-/Waldemar Kwiatkowski 
 

Protokółowała 
 

/-/Monika Kozioł 


